

Terms & Conditions for Business Banking smartTRADE promotional Campaign (For Customers)

- 1 **Campaign Period:** 1st June, 2024 to 31st December, 2024.
- 2 The Business Banking **smartTRADE promotional** campaign is targeted at existing Emirates NBD Business Banking customers and new to bank customers that have an active banking relationship with Emirates NBD during the campaign period.
- 3 Customers will receive a 50% discount on eligible over-the-counter branch charges transactions initiated via smartTRADE during the campaign period, provided the discounted amount does not exceed more than AED 25,000/- per transaction.
- 4 The customer must be an active Business Banking customer, with updated documents related to KYC and Trade License at time of registering for the smartTRADE service.
- 5 Customer account/s that is/are closed or terminated or delinquent or blacklisted or suspended or have an expired Trade License prior to and/or during the campaign period will not be able to register for the smartTRADE service.
- 6 The Bank's existing fees & charges set out in the Schedule of Charges, **will continue to apply on all other transactions as per usual.** Please visit the bank website for further details.
- 7 The Bank reserves all rights, at its absolute discretion, to withdraw, amend, supplement, or change the terms of the campaign and/or the Terms and Conditions with prior notice in writing to you, in accordance with applicable law.
- 8 The Bank reserves the right in its sole discretion to disqualify any individual who it has reason to believe has breached any of the Terms and Conditions or is engaged in any unlawful or otherwise improper misconduct.
- 9 The Bank reserves the right to close any account based on the Bank's General Terms and Conditions of Accounts and Banking Services applicable to the customer's accounts and regulatory requirements. In such cases, the customer will forfeit any right to participate in the campaign.
- 10 These Terms and Conditions shall be subject to and are in addition to the General Terms and Conditions of Accounts and Banking Services for the Bank.
- 11 This offer is not valid in conjunction with any other Emirates NBD offer/promotion.
- 12 For Fees discount on trade transactions during campaign period refer Annexure 1.

Annexure 1:

Emirates NBD Trade Finance Tariff	Pricing for Manual Application (Exclusive of VAT)	Discount Prices for smartTRADE Application (Exclusive of VAT)
Issuance & Amendment Commission, Amendment charges applicable for increase in amount and / or extension in expiry date.	1.575% per annum (Minimum 3 months) Minimum charge: AED 500 Minimum charge for amendment processing: AED 250	0.786% per annum (Minimum 3 months) Minimum charge: AED 250 Minimum charge for amendment processing: AED 125
Cancellation of DC	AED 300	AED 150
Amendment Processing - Non-Financial	AED 250	AED 125
Providing draft of DC's prior to Issuance	AED 500	AED 250
Usance Commission on Import DC Bills (for the tenor of the bill)	0.1575% per month Minimum charge: AED 250	0.078% per month Minimum charge: AED 125
Discrepancy handling charges (recovered from Exporter / proceeds)	USD 150 per set of discrepant documents	USD 75 per set of discrepant documents
Acceptance processing fee of Import Collection Bills	AED 250	AED 125
Issuance of Shipping Guarantee / Delivery Order	0.21% per month till receipt of original shipping documents Minimum charge: AED 500	0.105% per month till receipt of original shipping documents Minimum charge: AED 250
Trust Receipt Loan processing charges or Extension of Trust Receipt Loan tenor (per extension)	AED 250	AED 125
Import Loan (Open Account)	AED 250 for TR values less than or equal to AED 2Mn, AED 500 for TR values greater than AED 2Mn	ED 125 for TR values less than or equal to AED 2Mn, AED 250 for TR values greater than AED 2Mn
Safekeeping of documents held unpaid or unaccepted after one month of sight or due date	AED 150 per month	AED 75 per month
Charges for overdue bills	AED 100	AED 50
Payment / Acceptance chasers	AED 100	AED 50
Other amendment commission	AED 250	AED 125
Guarantee / Standby Documentary Credit issuance & Amendment Amendment charges would be applicable for increase in amount and / or extension in expiry date.	2.0895% per annum (Minimum 3 months) Minimum issuance charge: AED 750 Minimum amendment: AED 250	1.0447% per annum (Minimum 3 months) Minimum issuance charge: AED 375 Minimum amendment: AED 125

الشروط والأحكام الخاصة بالحملة الترويجية لمنصة الخدمات المصرفية للأعمال "سمارت تريد - smartTRADE" (للعلماء)

- 1 **مدّة الحملة:** من 1 يونيو 2024 إلى 31 ديسمبر 2024.
- 2 تستهدف الحملة الترويجية لمنصة الخدمات المصرفية للأعمال "سمارت تريد - smartTRADE"، عملاء بنك الإمارات دبي الوطني الحاليين، والعملاء الجدد الذين تجمعهم علاقة مصرفية نشطة مع بنك الإمارات دبي الوطني خلال فترة الحملة.
- 3 سيحصل العملاء على خصم بقيمة 50% على معاملات رسوم الفروع المؤهلة والتي يتم إجراؤها عبر منصة "سمارت تريد" خلال فترة الحملة، بشرط ألا يتجاوز مبلغ الخصم 25,000 درهم لكل معاملة.
- 4 يجب أن يمتلك العميل حساباً نشطاً في الخدمات المصرفية للأعمال، وأن يقدم جميع المستندات المتعلقة بملف "اعرف عميلك-KYC" إضافة إلى الرخصة التجارية في وقت التسجيل للاستفادة من خدمات منصة "سمارت تريد".
- 5 لن يتم تسجيل حساب/حسابات العميل/التي تم إغلاقها أو إيقافها أو المتأخرة في السداد أو المدرجة في القائمة السوداء أو المعلقة أو التي لديها رخصة تجارية منتهية الصلاحية قبل و/أو أثناء فترة الحملة من التسجيل في خدمة "سمارت تريد".
- 6 **سيستمر تطبيق الرسوم والمصاريف الحالية للبنك**، والموضحة في جدول الرسوم على جميع المعاملات الأخرى. للمزيد من التفاصيل، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للبنك.
- 7 يحتفظ البنك بجميع الحقوق، وفقاً لتقديره المطلق، في سحب، أو تعديل أو إكمال أو تغيير شروط الحملة و/أو الشروط والأحكام عبر تقديم إشعار مكتوب لك، وفقاً للقانون المعمول به.
- 8 يحتفظ البنك بالحق، وفقاً لتقديره الخاص، في استبعاد أي فرد يعتقد بأنه قد انتهك أيّاً من الشروط والأحكام أو أنه قد تورط في أي تصرف مسيء غير قانوني أو غير لائق.
- 9 يحتفظ البنك بالحق في إغلاق أي حساب بناءً على شروط وأحكام البنك العامة، وأحكام الحسابات والخدمات المصرفية المطبقة على حسابات العميل والمتطلبات التنظيمية. وفي مثل هذه الحالات، يفقد العميل أي حق في المشاركة في الحملة.
- 10 تخضع هذه الشروط والأحكام، للشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية للبنك وتُضاف إليها.
- 11 لا يسري هذا العرض بالتزامن مع أي برنامج أو عرض ترويجي آخر من بنك الإمارات دبي الوطني.
- 12 للاطلاع على التخفيضات المطبقة على رسوم المعاملات التجارية خلال فترة الحملة يرجى مراجعة الملحق رقم 1.

الملحق 1:

تعرفة التمويل التجاري من بنك الإمارات دبي الوطني	سعر تقديم الطلب يدوياً (لا يشمل ضريبة القيمة المضافة VAT)	الأسعار المخفضة لطلبات منصة سمارت تريد - smartTRADE (لا تشمل ضريبة القيمة المضافة VAT)
عمولة الإصدار والتعديل، ورسوم التعديل المطبقة عند زيادة المبلغ و/أو عند التمديد بعد تاريخ انتهاء الصلاحية.	1.575% سنوياً (3 أشهر كحدّ أدنى) الحدّ الأدنى للرسوم: 500 درهم الحدّ الأدنى لرسوم معالجة التعديل: 250 درهم	0.786% سنوياً (3 أشهر كحدّ أدنى) الحدّ الأدنى للرسوم: 250 درهم الحدّ الأدنى لرسوم معالجة التعديل: 125 درهم
إلغاء اعتماد مستندي	300 درهم	150 درهم
معالجة التعديلات - غير المالية	250 درهم	125 درهم
تقديم مسودة اعتماد مستندي قبل إصداره	500 درهم	250 درهم
عمولة استخدام فواتير اعتماد مستندي وارد (لمدة الفاتورة)	0.1575% في الشهر الحدّ الأدنى للرسوم: 250 درهم	0.078% شهرياً الحدّ الأدنى للرسوم: 125 درهم
رسوم معالجة الاختلافات (يتم تحصيلها من المصدر/العائدات)	150 دولار أميركي لكل مجموعة من المستندات المتعارضة	75 دولار أميركي لكل مجموعة من المستندات المتعارضة
رسم قبول معالجة تحصيل فواتير استيراد	250 درهم	125 درهم
إصدار ضمان شحن/أمر تسليم	0.21% شهرياً حتى استلام مستندات الشحن الأصلية الحدّ الأدنى للرسوم: 500 درهم	0.105% شهرياً حتى استلام مستندات الشحن الأصلية الحدّ الأدنى للرسوم: 250 درهم
رسوم معالجة قرض مقابل إيصال أمانة، أو تمديد لمدة قرض إيصال أمانة (لكل فترة تمديد)	250 درهم	125 درهم
قرض استيراد (حساب مفتوح)	250 درهم لإيصالات الأمانة أقل من أو يساوي 2 مليون درهم، 500 درهم لإيصالات الأمانة أكبر من 2 مليون درهم	125 درهم لإيصالات الأمانة التي تقل أو تساوي قيمتها 2 مليون درهم، و250 درهم لإيصالات الأمانة التي تزيد قيمتها عن 2 مليون درهم
رسم حفظ الوثائق التي بقيت غير مدفوعة، أو غير مقبولة، بعد مرور فترة شهر واحد من الإطلاع أو من تاريخ الاستحقاق	150 درهم في الشهر	75 درهم في الشهر
رسوم الفواتير المتأخرة	100 درهم	50 درهم
تتبع عمليات الدفع/القبول	100 درهم	50 درهم
عمولة تعديلات أخرى	250 درهم	125 درهم
رسم إصدار وتعديل رسالة ضمان/اعتماد مستندي احتياطي سيتم تطبيق رسوم التعديل عند زيادة قيمة المبلغ و/أو عند تمديد تاريخ انتهاء الصلاحية.	2.0895% سنوياً (3 أشهر كحدّ أدنى) الحدّ الأدنى لرسوم الإصدار: 750 درهم الحدّ الأدنى للتعديل: 250 درهم	1.0447% سنوياً (3 أشهر كحدّ أدنى) الحدّ الأدنى لرسوم الإصدار: 375 درهم الحدّ الأدنى للتعديل: 125 درهم